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Dnr 11KS/0418 Kommunstyrelsens gustavsbergsutskott 2013-11-07  § 57 

 

Svar på motion (S) Framtidens Gustavsberg kräver bättre 
kollektivtrafik – starta omställningen nu! 

 
Kommunstyrelsens Gustavsbergsutskotts förslag 

1. Motionens punkt 1-4 avslås   

2. Motionens punkt 5-6 anses besvarade 

 
Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

A.A. Ribbing (S) m.fl. har i en motion föreslagit ett antal åtgärder för en 

bättre kollektivtrafik i Framtidens Gustavsberg. 

 

Förvaltningen svarar att man redan arbetar med samtliga frågor motionen 

berör. Motionens förslag 1-4 bedöms inte aktuella att genomföra. 

Angående motionens förslag 5 och 6 finns redan uppdrag som uppfyller 

motionärernas förslag. Sålunda föreslås att motionens punkt 1-4 avslås 

samt att motionens punkt 5-6 anses besvarade. 

 

 
Handlingar i ärendet  

Tjänsteskrivelse Svar på motion (S) Framtidens Gustavsberg kräver 

bättre kollektivtrafik – starta omställningen nu!, 2013-08-26 

Motion (S) Framtidens Gustavsberg kräver bättre kollektivtrafik – starta 

omställningen nu! 

 
Yrkanden 

Peter Frej (M) yrkar bifall till förvaltningen förslag till beslut. 

 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till motionen. 

 
 
Propositioner 

Ordförande ställer proposition om Kommunstyrelsens 

gustavsbergsutskott beslutar enligt Frejs yrkande. 

 

Ordförande ställer proposition om Kommunstyrelsens 

gustavsbergsutskott beslutar enligt Ribbings yrkande. 

 

Ordförande finner att Kommunstyrelsens gustavsbergsutskott beslutar 

enligt Frejs yrkande. 
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Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 
 

”Vi socialdemokrater tycker det är synd att inte kommunen passar på att 

öka intresset för resande med kollektivtrafik nu när centrum ska göras 

om. Genom att utlysa en arkitekttävling för resecentrum skulle det vara 

enkelt att skapa debatt och diskussion om framtidens resande på ett 

positivt sätt. Samtidigt kan andra plus kan åstadkommas. Exempelvis är 

bra belysning är en viktig trygghetsfråga, det framkom på Ungdomstinget 

i dagarna. Att involvera unga i frågan vore klokt av kommunen. Det visar 

att vi bryr oss om vad de som växer upp här vill och tycker. Därför har vi 

föreslagit tävling bland skolklasser om cykelparkeringsplatser. Det säger 

majoriteten nej till. Obegripligt, tycker vi. Det hänvisas till att det är en 

syssla för trafikplanerare. Vi menar att man mycket väl kan integrera 

fackkunskap i processen samtidigt som man låter barn och unga vara 

delaktiga.” 
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